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Protokół nr 15/2011 

z odbytej w dniu 18 listopada 2011 roku o godz. 11
00 

w Centrum Edukacji Ekologicznej w Cieszanowie 

SESJI RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 

Obecni na sesji:
 
 

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 Radnych  

w obradach udział wzięło 15 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 i 3 do protokołu 

3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów  

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr inż. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

Ad. I pkt. 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

otworzyła XV Sesję Rady. Następnie powitała radnych oraz zaproszonych gości.  

Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż w obradach uczestniczy 13 

radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwał.  

 

Ad. I pkt. 2. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

zapoznała zebranych z porządkiem obrad.  

 

Porządek obrad: 

 

I. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XIV Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

III. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

IV. Ocena sportu i turystyki oraz instytucji upowszechniania kultury na terenie 

gminy.  

V. Analiza stanu zasobu mieszkań komunalnych i socjalnych. 

VI. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska:  

1) w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Cieszanowie, 

2) w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych na 2012, 

3) sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2012, 

4) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Cieszanów z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2012, 

5)  w sprawie zasad wydzierżawiania lub wynajmowania gruntów i budynków mienia 

komunalnego na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub czas nieoznaczony, 
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6) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego na 2012 rok, 

7) w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2012 rok, 

8) w sprawie wzorów informacji w sprawie podatku rolnego, podatku od nieruchomości i 

podatku leśnego,  

9) w sprawie wzorów deklaracji na podatek rolny, podatek od nieruchomości i podatek 

leśny, 

10) w sprawie wzorów deklaracji na podatek rolny, podatek od nieruchomości i podatek 

leśny dla Agencji Nieruchomości Rolnych, 

11) w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2012 

rok, 

12) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Podkarpackiego na realizację zadania publicznego pn. „remont 

chodników dla pieszych przy drogach wojewódzkich na terenie Gminy Cieszanów” w 

2011 roku, 

13) w sprawie zmian Uchwały Rady Miejskiej w Cieszanowie Nr XIV/83/2011 z dnia 

25.10.2011 r. w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Cieszanów, 

14) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2011 rok. 

VII. Interpelacje i zapytania radnych. 

VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

IX. Wolne wnioski i informacje. 

X. Zakończenie obrad XV Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 

Pani Stanisława Chomyszyn wobec braku uwag poddała przedstawiony porządek 

obrad pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 13 

radnych, „wstrzymał się” 0 radnych, „przeciw” 0 radnych.  

 
Ad. I pkt. 3. 

 

Przewodniczący Stanisława Chomyszyn poinformowała radnych, iż protokół XIV 

Sesji, był wyłożony do wglądu w biurze Rady, został także przesłany radnym drogą mailową. 

Kolejno zapytała, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu. 

Wobec braku uwag Przewodniczący przeprowadziła głosowanie i stwierdziła, iż 

protokół XIV Sesji Rady Miejskiej został przyjęty, głosami: 13 radnych „za”, 0 radnych 

„wstrzymało się”, „przeciw” 0 radnych. 

 

Ad. II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami 

Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

poinformowała, zebranych o działaniach podejmowanych między sesjami – informacja 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad. III. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie. 

 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Na sesję o godz. 11

10
 przybył radny Pan Wojciech Broź, obecnych 14 radnych.  
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Głos zabrał radny Pan Edward Dziaduła, który poprosił o pełniejszą informację na 

temat przykrego wypadku, który miał miejsce w okolicach Dnia Edukacji Narodowej - zmarł 

jeden z przedstawicieli delegacji z Węgier. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny poinformował, że jak co roku na uroczystości 

Dnia Edukacji Narodowej przyjechała delegacja z Węgier i w trakcie spotkania w sobotę 

około północy jeden przedstawiciel delegacji miał zawał i zmarł. Zwłoki po spełnieniu 

wszystkich wymogów zostały przewiezione po dwóch tygodniach na Węgry gdzie zostały 

skremowane.  

 

Ad. IV. Ocena sportu i turystyki oraz instytucji upowszechniania kultury na terenie 

gminy. 

 

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Dyrektora Centrum Kultury i Sportu w 

Cieszanowie Pana Wojciecha Świzdora oraz przez Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej 

w Cieszanowie Panią Urszulę Kopeć - Zaborniak – sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 i 7 

do protokołu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

poinformowała zebranych, iż temat sportu został także przedstawiony w Informacji o stanie 

realizacji zadań oświatowych Gminy Cieszanów za rok szkolny 2010/2011. 

 

 Głos zabrał radny Pan Edward Dziaduła, który powiedział, iż informacja, którą 

przedstawiła Pani Urszula Kopeć – Zaborniak Dyrektor Miejskiej Biblioteki w Cieszanowie 

jest wyczerpująca, natomiast informacja przedstawiona przez Pana Wojciecha Świzdora 

Dyrektora Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie nie ma żadnych konkretów i jest to 

wykaz imprez organizowanych przez Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie. 

 Głos zabrał radny Pan Stanisław Myśliwy, który zapytał o organizację imprezy Rock 

Festiwal w Cieszanowie, a zwłaszcza o koszty poniesione na ta imprezę. 

 Odpowiadając Pan Wojciech Świzdor powiedział, że nie jest przygotowany na 

odpowiedź dotyczącą dokładnych kosztów organizacji Rock Festiwal. Zaznaczył, iż dochody 

brutto organizacji Rock Festiwal przedstawiają się następująco: ponad 200 tys. zł za bilety,  

40 tys. zł za catering, 30 tys. zł reklama, która dla nas wykonała firma cateringowa, 16 tys. zł 

wpływy od sponsorów, 10 tys. zł dotacja z Urzędu Marszałkowskiego w Rzeszowie. Mówca 

dodał, iż koszty i dochody organizacji Rock Festiwal zrównoważyły się. 

 Głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który zapytał o liczbę uczestniku Rock 

Festiwalu, czy 15 tys. osób liczone było przez 3 dni. 

 Odpowiadając Pan Wojciech Świzdor powiedział, iż 15 tys. uczestników to suma z 

trzech dni.  

 Kolejno radny Pan Jacek Zając zapytał czy do organizatorów docierały skargi 

uczestników na służby porządkowe. 

 Dyrektora Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie zabierając głos powiedział, że 

takie sygnały docierały, że w pewnych wypadkach ochrona nie sprawdziła się.  

 

Ad. V. Analiza stanu zasobu mieszkań komunalnych i socjalnych. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Ad. VI. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska:  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 
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1) w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Cieszanowie, - 

załącznik nr 9 do protokołu – uchwała nr XV/86/2011. 

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej otrzymał pozytywną 

opinię.  

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

 

2) w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych na 2012, - załącznik nr 10 do protokołu – uchwała nr XV/87/2011. 

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej otrzymał pozytywną 

opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt uchwały: 

 

3) sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2012, - 

załącznik nr 11 do protokołu – uchwała nr XV/88/2011. 

 

Opinia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej projektu uchwały jest pozytywna. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

 

4) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Cieszanów z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2012, - załącznik nr 12 do 

protokołu – uchwała nr XV/89/2011. 

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu otrzymał pozytywną 

opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt uchwały: 

 

5)  w sprawie zasad wydzierżawiania lub wynajmowania gruntów i budynków mienia 

komunalnego na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub czas nieoznaczony, - 

załącznik nr 13 do protokołu – uchwała nr XV/90/2011. 
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Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymał 

pozytywną opinię. 

 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 11 radnych, „przeciw” – 3 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 

odczytał projekt uchwały: 

 

6) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego na 2012 rok, 

załącznik nr 14 do protokołu – uchwała nr XV/91/2011. 

 

Głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który zawnioskował o ponowne przeanalizowanie 

tej stawki, czy nie jest za duża ta podwyżka. Dodał, iż w dniu wczorajszym rozmawiał z 

kilkoma osobami, które gospodarują na gruntach i oni opowiedzieli się za podwyżką 

maksymalnie do 50 zł. Dodał, iż określenie ceny żyta w wysokości 60 zł będzie drastyczną 

podwyżką. Mówca zaznaczył, iż wzrost podatku rolnego będzie bardzo duży, gdzie w roku 

2011 wynosił 92,50 zł za 1 ha przeliczeniowy, a w roku 2012 przy tej stawce będzie wynosił 

150 zł za 1 ha przeliczeniowy (maksymalna stawka to 185 zł za 1 ha). Kolejno radny 

zapytał, czy ta podwyżka nie spowoduje wzrostu osób, które nie płacą podatku. Ponadto 

mówca zaznaczył, iż podwyżka podatku rolnego jest dużo wyższa (o 62%) od podwyżki 

podatku od nieruchomości (o 4,2%). Mówca zapytał o kwotę, która nie wpłynęłaby do 

budżetu z podatków rolnych po obniżeniu do 50 zł ceny żyta. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 

powiedział, iż proponowane stawki podatku zostały wzięte do projektu uchwały budżetowej 

na 2012 rok, więc przy jakiejkolwiek obniżce podatku będzie trzeba zastanowić się z jakich 

inwestycji zrezygnować. Dodał, iż w budżecie na przyszły rok, który wynosi ponad 24 

miliony jest ok. 5 milionów wydatków inwestycyjnych, do których trzeba wygospodarować 

wkład własny. 

Radny Pan Wojciech Broź zabierając głos powiedział, iż porównując rok 2011 z rokiem 

2012 drastycznie wzrasta obciążenie podatkowe rolników, których kosztem będziemy 

realizować inwestycje.  

O godz. 11
55

 na obrady przybył radny Pan Piotr Bielko, w sesji udział bierze 15 radnych.  

W dyskusji głos zabrał radny Pan Ryszard Wilusz, który zapytał o wielkość ceny żyta 

w innych gminach z terenu powiatu lubaczowskiego.  

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż propozycja ceny żyta w naszej 

gminie jest najwyższa w stosunku do innych gmin, w których stawka wacha się od 45 zł do 

55 zł. Dodał, iż gmina Cieszanów zawsze była gminą gdzie stawki były wysokie, ale jest 

także gminą która się rozwija.  

Głos zabrał radny Pan Stanisław Myśliwy, który powiedział, iż przedstawiona cena 

żyta jest wysoka jednak należy popatrzeć na zrealizowane inwestycje. 

Następnie głos zabrał radny Pan Edward Dziaduła, który powiedział, iż prosił o 

wyliczenie stawki ceny żyta do takiej wysokości, która nie spowoduje obniżenie subwencji 

przez Ministerstwo Finansów. Zaznaczył, iż takiego wyliczenia nie uzyskał, gdyż 

powiedziano, że takie wyliczenie jest bardzo trudne. Dodał, iż byłby w stanie przed 

rolnikami bronić tej stawki w wysokości 55 zł lub 60 zł, w przypadku jeżeli byłaby to 

bariera, że Ministerstwo Finansów nie cofnie nam subwencji. Ponadto powiedział, iż na 

wczorajszym posiedzeniu Komisji była dyskusja na temat stawek podatku oraz stawek za 

dzierżawny i Klub radnych Forum Obywatelskie Gminy Cieszanów głosował przeciw 

projektowi uchwały nr 5 w sprawie zasad wydzierżawiania lub wynajmowania gruntów i 
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budynków mienia komunalnego na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub czas 

nieoznaczony, gdyż widoczne są tam pewne nieprawidłowości. Kolejno radny powiedział, iż 

na wczorajszym posiedzeniu Komisji starał się dowiedzieć ile rolnik według nowych stawek 

zapłaci za dzierżawę, ile otrzyma dotacji i ile na czysto mu zostanie. Dodał, iż nigdy nie 

powiedział, że rolnik się dorobił. 

W temacie głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji padło nazwisko dzierżawcy gruntów, który jak Pan radny Edward 

Dziaduła twierdzi pobiera ok. 2 tys. zł dopłat za 1 ha.       

Radny Pan Edward Dziaduła zabierając głos powiedział, iż tak mówił wczoraj o pani 

Janowskiej, która nie mieszka tutaj, a dzierżawi 10 ha gruntów w Nowym Siole. 

Kolejno Pan Burmistrz Zdzisław Zadworny powiedział, że wyliczenie  stawki ceny 

żyta do takiej wysokości, która nie spowoduje obniżenie subwencji przez Ministerstwo 

Finansów jest niemożliwe, bo współczynniki, które są podawane do wyliczenia subwencji 

dla gminy składają się z wielu elementów i jednym z tych elementów są dochody 

podatkowe gminy liczone w całości. Pan Burmistrz powiedział, iż zostało wykonane 

porównanie do jednego z podatków, z którego gmina osiąga dochody i subwencja jest 

przyznawana gminie wtedy jeżeli gmina osiąga poniżej 80% średnich dochodów w kraju 

(średni dochód w kraju – 406 zł/osobę, średni dochód w gminie Cieszanów 271 zł/osobę), 

gmina otrzymuje refundację w wysokości 53 zł/osobę. Mówca zaznaczył, iż jeżeli 

przekroczymy 80% średnich dochodów w kraju to refundacji nie otrzymamy. Kolejno Pan 

Burmistrz przedstawił porównanie przedstawionych stawek do maksymalnej wielkości 

stawek przewidzianej przez Ministerstwo Finansów: podatek od środków transportowych – 

stanowi 65% stawki maksymalnej przewidzianej przez Ministerstwo Finansów, podatek od 

nieruchomości – stanowi 74% stawki maksymalnej przewidzianej przez Ministerstwo 

Finansów, podatek rolny – stanowi 76% stawki maksymalnej przewidzianej przez 

Ministerstwo Finansów. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

otrzymał pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 12 radnych, „przeciw” – 3 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt uchwały: 

 

7) w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2012 rok, - 

załącznik nr 15 do protokołu – uchwała nr XV/92/2011. 

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 1 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

 

8) w sprawie wzorów informacji w sprawie podatku rolnego, podatku od 

nieruchomości i podatku leśnego, - załącznik nr 16 do protokołu – uchwała nr 

XV/93/2011. 

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymał 

pozytywną opinię. 
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Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt uchwały: 

 

9) w sprawie wzorów deklaracji na podatek rolny, podatek od nieruchomości i 

podatek leśny, - załącznik nr 17 do protokołu – uchwała nr XV/94/2011. 

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

otrzymał pozytywną opinię 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

 

10) w sprawie wzorów deklaracji na podatek rolny, podatek od nieruchomości i 

podatek leśny dla Agencji Nieruchomości Rolnych, - załącznik nr 18 do protokołu – 

uchwała nr XV/95/2011. 

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

otrzymał pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  

 

 

O godz. 12
15

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

ogłosiła przerwę. O godz. 12
25

  obrady wznowiono. 

W obradach uczestniczy 14 radnych, z obrad zwolnił się radny Pan Jacek Zając. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt uchwały: 

 

11) w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

2012 rok, - załącznik nr 19 do protokołu – uchwała nr XV/96/2011. 

 

Głos zabrał radny Pan Zygmunt Lesiczka, który zapytał czy przedstawione w projekcie 

uchwały stawki są maksymalne, czy są to dolne stawki.  

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż proponowane stawki stanowią 

65% stawki maksymalnej przewidzianej przez Ministerstwo Finansów.  

Głos w temacie zabrał radny Pan Ryszard Wilusz, który powiedział, iż także jest za 

rolnikami, ale należy też podkreślić, że opłaty podatku od środków transportu są duże. Dodał, 

iż sam płaci za samochód podatek w wysokości 4 tys. zł rocznie, a są jeszcze do tego inne 

opłaty.  

Kolejno sołtys wsi Gorajec Ludwik Kudyba zapytał, czy przyczepy rolnicze będą 

zwolnione z podatku od środków transportu. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż przyczepy rolnicze oraz ciągniki 

rolnicze są zwolnione z podatku od środków transportu jeżeli w dowodzie rejestracyjnym jest 

zapis, że jest to przyczepa rolnicza.  
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Głos zabrał radny Pan Edward Dziaduła, który powiedział, iż przypomina swojemu 

rodakowi radnemu Ryszardowi Wiluszowi jak parę miesięcy temu na posiedzeniu Komisji 

powiedział, iż 15 tys. złotych to ona zarabia w ciągu 2 tygodni.  

Radny Pan Ryszard Wilusz odnosząc się do powyższego stwierdził, ze nie powiedział, 

że zarabia 15 tys. zł w ciągu 2 tygodni tylko, że ma obroty 15 tys. zł, a to jest różnica.   

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymał 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 12 radnych, „przeciw” – 2 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

 

12) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Podkarpackiego na realizację zadania publicznego pn. „remont 

chodników dla pieszych przy drogach wojewódzkich na terenie Gminy Cieszanów” 

w 2011 roku, -  załącznik nr 20 do protokołu – uchwała nr XV/97/2011 

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt uchwały: 

 

13) w sprawie zmian Uchwały Rady Miejskiej w Cieszanowie Nr XIV/83/2011 z dnia 

25.10.2011 r. w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Cieszanów, - załącznik nr 21 do protokołu – uchwała nr XV/98/2011. 

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 

Przewodniczący poinformowała, iż radni otrzymali projekt uchwały nr 13 mailem, 

jednak po konsultacji z radcą prawnym został przeredagowany i zmienił się zapis § 1, który 

wcześniej brzmiał: „Uchwała Nr XIV/83/2011 Rady Miejskiej w Cieszanowie z dnia 

25.10.2011r. w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Cieszanów 

otrzymuje brzmienie:”, a obecnie brzmi: „W uchwale Nr XIV/83/2011 Rady Miejskiej  

w Cieszanowie z dnia 25.10.2011r. w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Cieszanów § 1 otrzymuje brzmienie:”. 

  

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 11 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 3 radnych.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

 

14) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2011 rok,- załącznik nr 22 do 

protokołu – uchwała nr XV/99/2011. 

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  
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Ad. VII. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała, iż od ostatniej sesji 

nie wpłynęła interpelacja.  

 

Ad. VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Wobec braku zgłoszonych interpelacji i zapytań Przewodniczący Pani Stanisława 

Chomyszyn przeszła do kolejnego punktu. 

 

Ad. IX. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów, który 

poinformował zebranych o podjętych pracach dotyczących pozyskania pieniędzy z 

Regionalnego Programu Operacyjnego na odbudowę infrastruktury zniszczonej w trakcie 

powodzi. W ramach tego programu planowany jest remont dwóch dróg. Kolejno Pan 

Burmistrz poinformował zebranych o zakończeniu remontu świetlicy w Nowym Lublińcu 

oraz poinformował o przesunięciu terminu zakończenia remontu budynku socjalnego w 

Niemstowie na miesiąc kwiecień, gdyż zaplanowane zostały nasadzenia zieleni. 

Kolejno Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

poinformowała, iż radni otrzymali mailem do wiadomości Sprawozdanie z realizacji planu 

gospodarki odpadami Gminy Cieszanów.  

Głos zabrał radny Pan Edward Dziaduła, który poruszył następujące tematy: 

 odświeżenie tablicy informacyjnej przy wjazdach do Cieszanowa, 

 prośba osób sprzedających na straganach o odśnieżenie w zimie placu targu, 

 właz na cerkwi nie został zabezpieczony, 

 prośba do Przewodniczącej Rady oraz do Zastępcy Przewodniczącego Rady o 

większą samodzielność, nie należy tyle patrzeć na Burmistrza.  

 

Głos zabrała Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn, która odpowiadając 

na powyższe powiedziała, że patrzenie w stronę Burmistrza to nie jest brak samodzielności, 

gdyż to Burmistrz przedkłada uchwały i to on władny jest do uzasadnień. Kolejno 

Przewodniczący Rady poinformowała zebranych o konkursie „Sołtys roku”. 

Kolejno Pan Zdzisław Zadworny zabierając głos powiedział, iż w urzędzie pracuje od 

1992 roku i patrząc w perspektywie czasu obecnie jest więcej uchwał niż było to wcześniej, 

teraz jest dużo więcej inwestycji, były i będą takie uchwały, które są przedkładane dopiero na 

sesji. Zaznaczył, iż nie jest to robione komuś na złość, ani żeby kogoś oszukać. Ponadto 

Burmistrz odnosząc się do terminowości zapytał jaki szacunek ma radny dla całej Rady, który 

nie patrzy na terminy wyłożenia do wglądu oraz zmian planu zagospodarowania 

przestrzennego, tylko w dniu sesji wnosi zmiany, które potem kończą się tym, że zostają 

uchylone. 

Głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który powiedział, iż został wywołany, 

zaznaczył, iż do planu zagospodarowania przestrzennego nie tylko on wnosił zmiany, zmiany 

wnosił także Burmistrz. Mówca dodał, iż art. 19 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym mówi, że rada jest władna wprowadzić określone zmiany do planu 

zagospodarowania przestrzennego i to właśnie Rada zrobiła. Ponadto radny powiedział, że 

był w biurze Rady, przeczytał uchwałę z dnia 29 lipca 2011 r. w sprawie  uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu usługowo – 

mieszkaniowych w Cieszanowie i Nowym Siole jednak ta uchwała, którą podpisała Pani 

Przewodnicząca nie oddaje stanu faktycznego, gdyż w treści tekstowej, ani graficznej nie ma 
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mowy o tym, co było na sesji podejmowane, jakie poprawki wniesiono i jakie zmiany 

wniesiono.  

Odnosząc się do powyższego Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż wprowadzone 

zmiany przez radnego Wojciecha Brozia między innymi spowodowały, że Wojewoda 

stwierdził nieważność uchwały. Dodał, iż Rada władana jest wprowadzić zmiany, ale 

przeprowadzając pełną procedurę. Kolejno mówca powiedział, iż linia zabudowy nie określa 

własności działki i pan radny dalej jest właścicielem działki, a odnosząc się do ciągu pieszego 

określonego w planie jest on orientacyjny i może on być zmieniony w momencie tworzenia 

pozwolenia na budowę.  

Głos w temacie zabrał radny Pan Ryszard Wilusz, który powiedział, iż rada poszła 

radnemu Wojciechowi Broziowi na rękę wprowadzając zmiany zawnioskowane przez niego, 

a na ostatniej sesji radny wyszedł z obrad jak był poruszony ten temat.  

Ponownie głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który powiedział, że nie został 

wcześniej poinformowany, że miejscowy planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

usługowo – mieszkaniowych w Cieszanowie i Nowym Siole został uchylony przez 

Wojewodę tylko dopiero na sesji, że będzie uchwała podejmowana. 

Głos zabrał Pan Henryk Kołodziej Przewodniczący Zarządu Osiedla Stary Lubliniec, 

który podziękował za remont drogi wewnętrznej na osiedlu Stary Lubliniec. 

Sołtys wsi Kowalówka Pan Janusz Weber zawnioskował o podwyższenie diety 

sołtysom. 

Sołtys wsi Folwarki Pan Jan Jabłoński poprosił o możliwość przesyłania sołtysom na 

maila materiałów na sesję tj. projektów uchwał.  

Pan Zdzisław Zadworny odnosząc się do powyższego powiedział, iż materiały mogą 

być przesyłane sołtysom na maila i poprosił o przekazanie adresów maila do biura Rady.  

  

Ad. X. Zakończenie obrad XV Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 

Pani Stanisława Chomyszyn zamknęła posiedzenie o godz. 13 
30

. 

 

Protokołowała: Barbara Szymanowska 

 


